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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/15-01/7 
URBROJ: 238-11-04/03-15-2 
 
Samobor, 11.09.2015. 
 
 

ZAPISNIK 
sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 10. 
rujna 2015. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg 
kralja Tomislava 5, Samobor. 
  

Započeto u 14.00 sati. 
 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Petar Krešimir Bušljeta, 
Marinko Džepina, Damir Gorišek, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Stjepan 
Kozlina, Boris Makarun, Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, 
Jasenka Skendrović, Franjo Štefanić, Marko Tandarić, Anica Vraneković te naknadno 
pristigli: Željko Bošković, Vinko Kovačić, Irena Kapor 
 
IZOČNI VIJEĆNICI: - Branimir Šiljak - opravdao, Linda Rossini Gajšak - opravdala, 
Vjeran Štublin, Ivan Vlainić   
 
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
 
OSTALI NAZOČNI: 
- Željko Stanec - zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković - zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Mario Anušić, Zvonko Župančić, Juro Horvat, Valentina Horvat, Željko Radovanić, 

Hrvoje Frankić, Mladen Ogrinc -  pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Josip Petrić - viši referent za informatičke poslove  
- Tamara Mekinjić - unutarnja revizorica 
- Romina Galović - predsjednica Savjeta mladih Grada Samobora 
- javnost 
 
 
Predstavnici medija. 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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MAJA GRAČANIN - Pozvani ste na 22. sjednicu Gradskog vijeća koju je sazvao 
predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 14.00 sati, a mene ovlastio da vodim današnju 
sjednicu, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe Grada 
Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 22. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
 

MAJA GRAČANIN - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici nazočno 
18 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora.  

Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo: 
a) Zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 

18.06.2015. godine  
Pitam, ima li tko od vijećnika primjedbe na Zapisnik sa 19. sjednice? 
Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 18. 

lipnja 2015. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
Potpredsjednica Gradskog vijeća konstatira da je stigao vijećnik gosp. Željko 

Bošković pa je sada nazočno 19 vijećnika. 
 
MAJA GRAČANIN - Također predlažem da verificiramo:  
b) Zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 

01.07.2015. godine 
Pitam, ima li tko od vijećnika primjedbe na Zapisnik sa 20. sjednice? 
Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 01. 

srpnja 2015. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
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Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, s time da ja kao 
potpredsjednica Gradskog vijeća predlažem sukladno članku 138. stavku 4. Poslovnika 
Gradskog vijeća dopunu prijedloga dnevnog reda, na sljedeći način: 

- da se kao nova točka 14. dnevnog reda uvrsti - Prijedlog odluke o davanju suglasnosti 
i jamstva za zaduživanje trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za refinanciranje 
kredita 

a dosadašnja točka 14. postaje točka 15. 
 
Pozivam pročelnika Upravnog odjela za financije gosp. Željka Radovanića da ukratko 

obrazloži razlog za uvrštavanje u dnevni red današnje sjednice. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - S obzirom na odredbe Poslovnika i s obzirom da imamo 
mogućnosti da iskoristimo ovo danas, a ono ima prije svega važnost i vrijednost u 
materijalnom rashodu i uštedi. Kada bismo sagledavali taj poslovnik i ono što on određuje da 
je sljedeća sjednica eventualno kroz šezdesetak dana, onda se tim više opravdava da ova točka 
dnevnog reda uđe u današnje vaše razmatranje. Još tamo od šestog mjeseca kada je raspisan 
ovaj natječaj, kada se Skupština Komunalca odredila, tekle su aktivnosti pa sve do jučer kada 
je konačno ovaj dokument dobio one zadnje važne i više nego relevantne sastojke da bi došao 
prema vama. Dakle, on je u sebi imao čitav niz dorada koje su se odnosile na izmjene, 
usuglašavanja, prije svega s bankom, a onda i s ministarstvom koje na dokument mora dati 
svoju suglasnost. Ministarstvo financija nakon što ćete vi danas, vjerujem, donijeti, odnosno 
prihvatiti ovo kao točku dnevnog reda, a onda i zaključkom podržati odluku, dat će 
suglasnost. U konačnici kada ću obrazlagati ovu točku vidjet ćete da se radi o 1.200.000,00 
kn, odnosno gotovo o 1.300.000,00 kn uštede. Jasno je da je ta ušteda iz dana u dan veća, što 
pristupimo prije takvom kreditu ili što tu kamatu koja je u sadašnjem kreditu i važećoj partiji 
smanjimo. 

 
MAJA GRAČANIN - Pitam ima li još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, 

ako nema pitam tko je za ovakav Prijedlog dnevnog reda od točke 1. do 15. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 
"za") usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrade za životno djelo Grada Samobora u 2015. godini 
2. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2015. godini 
3. Prijedlog odluke o stipendiranju učenika i studenata Grada Samobora 
4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Detaljnog plana 

uređenja sanacije Trebež 
5. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika i 

zamjenika gradonačelnika Grada Samobora 
6. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela Grada 

Samobora 
7. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o korištenju javnih površina i neizgrađenog 

građevinskog zemljišta u vlasništvu Grada Samobora  
8. Prijedlog odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na tvrtku ili naziv za 2015. godinu 
9. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2015. 

godine 
10. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje od 01.01. 

do 30.06.2015. godine 
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11. Prijedlog zaključka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku javne nabave 
radova na rekonstrukciji Školske ulice u naselju Molvice 

12. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na kč. br. 3066/2, k.o. 
Samobor 

13. Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na kč. br. 
3783/5, k.o. Samobor 

14. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti i jamstva za zaduživanje trgovačkom 
društvu Komunalac d.o.o. za refinanciranje kredita 

15. Ostale informacije. 
 
 

Potpredsjednica Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u 
kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge 
predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, 
pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora, a vezano uz izvršavanje poslova i 
zadataka iz samoupravnog djelokruga Grada prema članku 142. Poslovnika Gradskog 
vijeća. 
 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Nisam brojila, ali sam već par puta postavila pitanje koje 
ću sada ponoviti zamjeniku gradonačelnika gosp. Stanecu, a radi se o naplati parkinga ispred 
bivše SAME. Znam da je to u nadležnosti Komunalca, ali mislim da Grad kao vlasnik 
Komunalca ima tu što reći. Odgovoreno mi je da će se to riješiti. Ja sam i sada prošla kroz to 
parkiralište dolazeći na ovu sjednicu, niti jednog auta nema na parkiralištu, ima na onom 
dijelu koji je slobodan nešto ispred Trgostila ili kako se već prodavaonica zove. Na drugoj 
strani na parkiralištu Doma zdravlja nema niti jednog slobodnog mjesta. Zamolila bih vas da 
mi kažete što se dogodilo, zašto se to parkiralište ne oslobodi plaćanja? Naknada je 2,00 kn, 
slažem se da nije velika, ali to bi bio dobar potez prema našim građanima, smanjile bi se 
gužve, a Komunalac od te 2,00 kn koje si ne naplati nema nikakve koristi, kao što ne bi imao 
niti koristi da je parkiralište besplatno. Molim vas gosp. Stanec da mi kažete gdje je zapelo, 
obećali ste meni, ne meni nego građanima, da će se to riješiti, pa vas lijepo molim za odgovor. 
 Drugo pitanje bih postavila zamjenici gradonačelnika gđi Sanji Horvat Iveković. 
Znam da je Domu zdravlja osnivač Zagrebačka županija, ali budući da Dom zdravlja 
Zagrebačke županije je Ispostava Samobor koja već dvije ili tri godine nema interniste, a 
ispostavilo se da je to vrlo potrebno Samoborcima iz razloga što svaki najmanji kirurški 
zahvat ili sličan ljudi moraju obavljati u Zagrebu, na internistički pregled moraju također ići u 
Zagreb. Molila bih gđu Iveković da mi odgovori da li je bilo možda kakvog kontakta s 
vodstvom Doma zdravlja Zagrebačke županije Ispostava Samobor da se eventualno iznađe 
nekakav način da se vrati internistička ambulanta, ako ne svakodnevno s punim radnim 
vremenom onda barem na način kao što dolazi kirurg i kao što dolazi otorinac. 
 
 BORIS MAKARUN - Imam dva kratka pitanja. Za vrijeme od zadnjeg nevremena 
došlo je do havarije na uredu Zajednice sportskih udruga i saveza Zagrebačke županije na 
Autobusnom kolodvoru, palo je gotovo pola stropa i poplavljen je ured. Nešto slično se 
dogodilo i u uredu Samoborčeka ranije, pa na uredu Odvodnje. Prema riječima djelatnika 
Komunalca na Autobusnom kolodvoru gotovo da nema poslovnog prostora koji nije do sada 
poplavljen. Pitam, što će se poduzeti da se to spriječi da se u narednim periodima kod 
nevremena ne bih to događalo? 
 Da li se odustalo od gradnje nogostupa Trg svetog Roka - groblje u Svetom Martinu?   
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 PETAR KREŠIMIR BUŠLJETA - Imam jedno pitanje za zamjenika gradonačelnika 
gosp. Staneca. Dobio sam odgovor na svoje vijećničko pitanje postavljeno prije sedam 
mjeseci. Molim vas da mi se ponovno odgovori na isto pitanje s novim datumom. To su 
zastarjele informacije, jer su stare sedam mjeseci i to je jedno grubo kršenje Poslovnika, da se 
čeka na najobičniji broj u dvije gradske tvrtke sedam mjeseci, to mi je malo suludo. Ako se 
sjećate prije jedno tri ili četiri sjednice vi ste rekli da nema problema da će to biti riješeno u 
roku nekoliko dana, a čekalo se još dodatnih četiri mjeseca.  
 Također još uvijek nismo dobili tražene audio snimke. Audio snimke ne moraju biti 
postavljene na WEB-u kao što ste vi to rekli u emisiji da je to rekao gosp. gradonačelnik, mi 
smo tražili da se nama dostave audio snimke. Prema tome, ako su prevelike i ako nema mjesta 
na serveru kao što je priča to se uvijek može smanjiti, prebaciti iz wava u mp3, mislim da to 
gosp. Petrić zna dobro napraviti. 
 
 MAJA GRAČANIN - Molim samo da preciznije kažeš s kojim datumom želiš 
odgovor. 
 
 PETAR KREŠIMIR BUŠLJETA - S današnjim datumom. 
 
 MAJA GRAČANIN - Molim zamjenika gradonačelnika gosp. Željka Staneca da 
odgovori na postavljena pitanja. 
 
 ŽELJKO STANEC - Što se tiče postavljenog pitanja uvažene vijećnice gđe Anice 
Vraneković, točno je da je prije dva ili tri mjeseca bilo postavljeno pitanje na Gradskom 
vijeću što se tiče samog parkiranja, odnosno ukidanja parkirališta kod bivše robne kuće 
SAMA. Dopisom i u osobnom razgovoru s upravom trgovačkog društva Komunalac 
dogovoreno je da će kroz dva do tri mjeseca snimiti prihod od tog parkirališta, s obzirom da 
sedmi i osmi mjesec se manje koristi to parkirno mjesto, pa se nadam da ću sada u devetom 
mjesecu dobiti te rezultate i na temelju tih pokazatelja s obzirom kakav je prihod, a što je bio i 
moj osoban stav na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća da ako nisu prihodi znatni da ćemo ići u 
ukidanje tog parkirališta. To sam isto i zadnji puta napomeno, ja se s ove pozicije moram 
brinuti i o prihodima, ako su ti prihodi značajniji, onda ne može niti Grad Samobor niti 
gradska uprava donijeti takve odluke koje bi bile na štetu trgovačkog društva Komunalac, 
odnosno Grada Samobora, ako su to neznatni prihodi odstupit ćemo, kao što sam i zadnji put 
odgovorio na vaše pitanje. 
 Što se tiče pitanja vijećnika gosp. Borisa Makaruna, Autobusni kolodvor, bilo je 
problema i prokišnjavanja s tim Autobusnim kolodvorom. Ovu sada zadnju informaciju da je 
u prostorima od Županijske udruge sportske, jer ne znam točno kako se zove, došlo do 
prokišnjavanja, stvarno nemam taj podatak, s podacima kojima raspolaže Komunalac, 
odnosno izvođač tih radova koji je radio Autobusni kolodvor dužan je otkloniti sve 
nepravilnosti bez obzira ako je i ta garancija istekla, a radi se o nekim propustima prilikom 
izvođenja tih građevinskih radova. Znam da je angažirana u više navrata tvrtka koja je 
izvodila te radove, da sva prokišnjavanja na tom Autobusnom kolodvoru, ako ih naravno ima, 
a nije baš ovako kao što je gosp. Makarun naveo da se pola stropa urušilo, to apsolutno nije 
istina, došlo je do nekog prokišnjavanja ili procurenja na nekim određenim elementima na 
krovnoj konstrukciji, ali nije niti u jednom prostoru došlo do urušavanja stropa, koliko je 
barem meni poznato.  
 Što se tiče izgradnje nogostupa od Galgova prema Svetom Martinu prema groblju, 
naravno da se nije odustalo od investicije izgradnje. Moram napomenuti da je momentalna 
izgradnja nogostupa i kanalizacije, odnosno odvodnje u Bogovićevoj ulici u Galgovu i kada 
se ti radovi završe, kao što je bilo i planirano, mislim da će nam i vrijeme dozvoliti da se i taj 
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dio nogostupa, koji ima određenih problema, jer bi se trebali raditi i potporni zidovi i nije to 
baš tako jednostavno napraviti. To je investicija koja zahtjeva veći obuhvat, a ne samo 
izgradnju nogostupa već uz to i izgradnju potpornih zidova. 
 Što se tiče postavljenog pitanja vijećnika gosp. Bušljete za broj zaposlenih u gradskim 
firmama, odnosno u trgovačkom društvu Odvodnja i trgovačkom društvu Komunalac, koliko 
je meni poznato prema tim firmama upućen je dopis, a na to pitanje može odgovoriti i 
pročelnik. Znači dobili ste odgovor što se tiče tog pitanja.  
 Snimke raznoraznih sjednica Gradskog vijeća koje vi tražite, u par navrata sam čak i 
razgovarao s pročelnicom gđom Anom Vlah oko tih snimki. Ne znam da li tražite od 2009. 
godine od početka našeg mandata, mislim da vam je poznato da je to ipak materijala dosta, 
krenuli smo sa stavljanjem tih određenih snimki na naše WEB stranice, pa ako će vas nešto 
zanimati budete si to preslušali. Bili ste prisutni na svim sjednicama pa ste mogli snimati 
svaku sjednicu, ne vi nego vaš prethodnik imao je pravo i mogao je snimati svaku sjednicu, 
jer sjednice nisu zabranjene za snimanje, pa zbog čega vraćati nešto na početak. 
 
 MAJA GRAČANIN - Ostalo je neodgovoreno još jedno pitanje. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Vezano uz pitanje koje je postavila uvažena 
vijećnica Vraneković uz funkcioniranje internističke ambulante u Samoboru, što je bilo 
poduzimano, i da li je bilo određenih kontakata. Mi smo uputili dopis koji je išao u 
Zagrebačku županiju, jer kao što ste i sami rekli ingerencija zdravstva što se tiče naše 
ambulante u Samoboru je Zagrebačka županija, pa smo njih pitali da se ispita mogućnost 
eventualnog dolaska novog interniste u Samobor. U mjesecu lipnju je bilo odgovoreno da su 
pokušavali pronaći zainteresiranog internistu, ali da nema raspoloživih internista koji bi mogli 
doći u Samobor. Isto tako su bile određene najave za izmjenu Zakona o zdravstvenoj zaštiti, a 
da li će doći do tih izmjena Zakona koje bi eventualno olakšale funkcioniranje takvih 
ambulanata, za sada nemamo takve informacije. Upoznati jesmo s problemom i ako će doći 
eventualno do nekih mogućnosti da opet mi kao Grad izađemo u susret, probat ćemo pronaći 
kao što ste i rekli za ove ambulante koje sada funkcioniraju možda takav način. Razgovarat 
ćemo još sa Zagrebačkom županijom. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Zahvalila bih se gosp. Stanecu na odgovoru i nadam se da 
će to biti tako. Iskreno se nadam da će biti realno izračunati prihodi s tog parkirališta, jer 
vjerujte mi na riječ, ja dolje radim, svaki dan idem i vidim to parkiralište pa i nedjeljom, 
prihodi koji će biti, ako se realno izračunaju, su toliko mali da bi daleko više koristi imao 
Grad Samobor da svojim građanima omogući parkiranje, nego što su to novci koje bi 
eventualno Komunalac i Grad Samobor imao od toga. Nadam se da ćete i dalje inzistirati na 
tome.  
 Htjela bih se zahvaliti gđi Iveković, pa bih samo nadodala onu rečenicu koju ste vi 
zadnju rekli, molim vas u ime naših bolesnika, svih nas koji ćemo eventualno trebati 
internistu sutra ili za mjesec dana, to je za sada specijalista koji je momentalno u ovoj 
konstelaciji i organizaciji Doma zdravlja Ispostava Samobor najpotrebniji, pa se zahvaljujem 
na trudu. Molim vas da i dalje pokušavate osigurati, odnosno omogućiti našim građanima 
zdravstvenu zaštitu, odnosno liječnika koji im je prijeko potreban.   
 
 BORIS MAKARUN - Ne bih se baš složio s konstatacijom da ne govorim istinu, što 
se tiče stropa na Autobusnom kolodvoru. Drago mi je da je baš naišao uvaženi gosp. Frankić 
kada smo gledali nastalu štetu, to se dogodilo unatrag tri tjedna, a dan danas je strop u 
onakvom stanju kakvom je bio, a to znači da izvođač nije uradio ono što je trebao. Druga 
stvar, u kancelariji je gotovo nemoguće raditi jer smrdi po vlazi i ono najvažnije da bi bili 
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koliko toliko sigurni mi moramo pokrivati kompjutere s najlonom, jer nikada nismo sigurni da 
neće biti neke kiše i da nam ne zalije i kompjutere. Toliko o tome. 
 Sada malo o povijesti nogostupa od Galgova do groblja u Svetom Martinu. Negdje od 
2011. godine Željko ja i ti razgovaramo o tom nogostupu. U zadnje vrijeme obećao si mi da 
će biti gotovo u etapama, a ja sam to računao kroz 2012., 2013. i 2014., a sada je 2015., a 
tamo smo nategnuto napravili stotinjak metara. U prvom dijelu opravdanje je bilo imovinsko-
pravni odnosi, da bi sada bili potporni zidovi. Nogostup se da napraviti i s ove druge strane, a 
to da li je netko sa svojom ogradom ušao na cestu ili previše prema cesti to treba vidjeti, 
mislim da tu Grad ima sredstva kojima to može riješiti i taj nogostup konačno privesti kraju, 
jer ovo da se razgovara o tom nogostupu desetak godina stvarno je jedna žalost. Još u vrijeme 
pokojnog Željka Kovačića smo razgovarali o tome i bilo je obećanje da će se krenuti u 
radove, a evo danas smo u 2015. godini i još uvijek stojimo. 
 Dotaknut ću se odvodnje, pošto je bila spomenuta da se gradi u Galgovu, nije 
odvodnja nego zacjeljenje graba, međutim kuda će se ispustiti, to je jedno od dodatnih 
problema kuda će se ispustiti ta voda koja će se prikupiti u tim cijevima. Tu nije samo pitanje 
oborinskih voda, nego je tu dio ljudi pustio u te cijevi i fekalne vode, tako da to nije 
jednostavni problem. Znači što s onim ljudima koji žive na kraju sela i kuda dalje s tom 
vodom koja će se dovesti do kraja sela. 
 
 MAJA GRAČANIN - Molim zamjenika gradonačelnika gosp. Staneca da odgovori 
na pitanje. 
 
 ŽELJKO STANEC - Prvo ću se još samo malo nadopuniti na ovu konstataciju gđe 
Anice Vraneković. To je možda vaša procjena, a možda je bila i moja procjena, koliko je to 
prihoda malo ili puno, ne znam, koliko je to financijski, jednostavno moram dobiti da li je to 
1.000,00 kn, 2.000,00 kn, 3.000,00 kn ili 5.000,00 kn mjesečno, a na temelju toga možemo 
onda donositi odluke. 
 Što se tiče pitanja gosp. Borisa Makaruna, to se već sada ponavlja gotovo svake druge, 
ako ne i svake, sjednice Gradskog vijeća taj nogostup. Neću biti čak niti bezobrazan, niti se 
neću vraćati na neka prijašnja vremena, nije to moj način razgovora. Određeni su problemi 
nastali oko tog nogostupa, ako ide gledano u smjeru Galgova s desne strane problem je 
imovinsko-pravni, a ako idemo s lijeve strane mora se raditi potporni zid što sam rekao. Neću 
više dalje uopće oko nogostupa ulaziti u bilo kakvu diskusiju. 
 Što se tiče odvodnje, mislim da bi to trebalo biti poznato vijećniku gosp. Borisu 
Makarunu da gotovo sigurno 70% Grada Samobora nema riješen problem kanalizacije. S 
obzirom na to i sada ide taj jedan dio i oborinske odvodnje i te neke fekalne odvodnje u tu 
grabu. Graba je za sada otvorena, pa idemo barem dio tih neugodnih mirisa maknuti od 
dvadesetak ili tridesetak kuća. To je razlog radnje ove odvodnje što radimo momentalno u 
Bogovićevoj ulici. Znamo i sami da bi svaka kuća trebala imati izgrađenu septičku jamu, zna 
to Boris dobro. Ako on inzistira na tome, pa možemo čak u ime Borisa Makaruna, poslati gore 
Komunalno redarstvo pa neka onda kažnjava njegove sumještane, ako je to ideja Borisa 
Makaruna. 
 
 Potpredsjednica Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je u 
međuvremenu stigao vijećnik Vinko Kovačić, te je sada nazočno 20 vijećnika.    
 
 MAJA GRAČANIN - Da li se netko dalje javlja za riječ? 
 
 BORIS MAKARUN - Ovakvi odgovori stvarno nemaju smisla, ako ne želite saslušati 
dobronamjerno nešto kad vam se postavi, što će se dogoditi ako vam ljudi koji žive tamo 
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prigovore na to i ako vam daju prijavu, ja vam o tome govorim. Mislim da Grad ima dovoljno 
sredstava da napravi tamo neki pročistač, pa neka ide voda tamo u neki potok u tom dijelu, 
nije uopće problem, ali nešto treba poduzeti. Ne može se pustiti baš sve to kada se skupi 
nekome pod prozor. O tome govorim, ništa drugo. Provokacije ovakve na način da ne ideš u 
neka druga vremena. Taj nogostup je bio pripremljen sve za izgradnju, a Željko je umro ne 
znam koje godine, a obećao je da drugi tjedan idemo u izgradnju. Krenulo se u izgradnju i 
napravilo se to što se napravilo, svađalo se tu s gradonačelnikom, jer on nije razumio kakva je 
to sprdačina od nogostupa, jer na jednom mjestu je širok 60 cm, a na drugom je 1 metar, da na 
sredini nogostupa je prometni znak ili ne znam kakve stvari. Onda mi Željko odgovara da 
imovinsko-pravni odnosi nisu riješeni, OK, hajdemo u onom dijelu to napraviti gdje su 
riješeni imovinsko-pravni odnosi, a oni su riješeni od strane groblja. Jedna parcela, po meni, 
je problem ali to se vrlo lako s čovjekom riješi. Ja sam s čovjekom razgovarao i rekao mi da 
on pristaje da se to riješi, znači da nije problem u njemu. Očito će Grad morati nešto ili platiti 
ili na nekom drugom mjestu dati čovjeku određeni dio zemlje ili ne znam što čovjek želi. 
Hajdemo razgovarati normalno, a ne provocirati i tu pričati kojekakve gluposti. Mirno sam 
postavio pitanja s nikakvim provokacijama, s ničim. Spomenuo si odvodnju, to nije odvodnja 
to je zacjeljenje grabe, to nigdje drugdje nije, bilo je pola zacijeljeno, ali znamo tko je to 
napravio, zašto je napravio i samovoljno je napravio, nije napravio Grad nego dio ljudi gore 
samovoljno. Znači ne trebamo mi onda ići dalje to napraviti na isti način, ako već radimo to 
dajmo onda to napravimo kako se spada nešto da se ta voda pročisti i da se na kraju pusti 
tamo u neki potok ili ne znam kuda. Riječ je samo o tome, pa čemu onda ovakvi odgovori, 
stvarno nema veze s ničim. 
 
 PETAR KREŠIMIR BUŠLJETA - Samo jedna korekcija zamjeniku gradonačelnika. 
Nisam tražio audio snimke sjednica od 2009. godine, to je možda tražio netko drugi, ja ne, ja 
sam tražio tri sjednice, ako mi ne možete dati tri sjednice ja ću donijeti svoj hard disk, nije 
uopće problem, ako je to problem postaviti. 
 Evo da nije samo da špotam ima i jedna pohvala. Pohvala je vezana za restoran u 
Bregani, drago mi je da se radi sanacija krova, samo se nadam da neće biti prokišnjavanje kao 
na Autobusnom kolodvoru, ali svaka čast. 
 
 ŽELJKO STANEC - Ne znam u principu zašto se gosp. Makarun ljuti kada sam dao 
odgovor što se tiče nogostupa i što se tiče odvodnje u Ulici Mirka Bogovića u Galgovu, ne 
znam zašto ste se tako uzrujali kada sam rekao one podatke s kojima raspolažem, a to vam 
nije sjelo na neki način. Mislim da nema potrebe ..... 
 
 Vijećnik Boris Makarun komentira iz klupe. 
 
 MAJA GRAČANIN - Molim da se pridržavate Poslovnika. 
 
 ŽELJKO STANEC - Što se tiče pohvale gosp. Bušljete, hvala vam na pohvalama, 
samo nas nemojte previše hvaliti. 
 
 MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za riječ? Ukoliko više nema pitanja 
zaključujem aktualni sat. 
 
 Potpredsjednica Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 
prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
dodjeli Nagrade za životno djelo Grada Samobora u 2015. godini. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da u ime predlagatelja da uvodno 
obrazloženje i da se očituje u ime Odbora za dodjelu nagrada i priznanja. 

 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o dodjeli Nagrade za životno djelo Grada Samobora u 2015. godini. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 

"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o dodjeli Nagrade za životno djelo Grada Samobora u 2015. godini u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD2.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2015. godini. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da u ime predlagatelja da uvodno 
obrazloženje. 

 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu, te napominje da je na Prijedlog odluke bio podnesen 
Amandman, kojega je podnio ovlašteni predlagatelj, u roku koji je određen Poslovnikom. 
Slijedom podnošenja amandmana sazvan je Odbor za dodjelu nagrada i priznanja. Isti taj 
amandman je bio danas povučen, pa nije bilo niti nužno da se Odbor očituje, a vi kao gradski 
vijećnici glasati ćete samo za postojeći Prijedlog odluke. 

 
MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 

proveo Odbor za financije i proračun i donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog 
reda. 

Odbor za statutarno-pravna pitanja nije dao mišljenje po ovoj točki dnevnog reda. 
 
Otvaram raspravu. 
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ANICA VRANEKOVIĆ - Javila sam se za raspravu iz razloga dodjele nagrade 

Medičarni Arko. Ja ću glasovati za ovaj prijedlog, tu nema uopće nikakve dileme, ovo je 
prekrasno i podržavam takvu dodjelu, sve to štima. Međutim imam jedan drugi razlog zbog 
kojeg sam se ja javila. U prošlom sazivu Vijeća dodjeljivale su se isto tako takve nagrade, u 
tom sazivu je za takvu nagradu bilo predložen drugi medičarski obrt u Samoboru, ali je to bio 
medičarski obrt Oslaković. Htjela sam zbog javnosti, vjerojatno će mi sada reći netko da 
politiziram, ali ja sam na to spremna, samo napomenuti po kojim kriterijima se biraju 
kandidati za nagradu. Tada je Medičarna Oslaković koja je apropo starija od ove i svašta su 
oni to imali, brend samoborski, osnovani su 1939. godine i tako to, oni nisu dobili nagradu što 
ih je predložila za nagradu kriva skupina ljudi krivog čovjeka, to je jedini razlog. Koalicija 
koja je tada bila na vlasti u Samoboru je ista ova koalicija i znaju dobro o čemu govorim. 
Zbog toga ne znam po kojem kriteriju je sada, ako tada Medičarna Oslaković nije mogla 
dobiti nagradu, što je toliko bitno bolje kod Medičarne Arko. Ponavljam još jedanput, ja ću 
glasovati za ovaj prijedlog, ali dok sam čitala materijale shvatila sam o čemu se radi.  

 
MAJA GRAČANIN - Da li je to vaš komentar ili je bilo postavljeno neko pitanje? 
 
ANICA VRANEKOVIĆ - Komentar. 
 
MAJA GRAČANIN - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2015. 
godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 
"za" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2015. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD3.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
stipendiranju učenika i studenata Grada Samobora. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima 
 

MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o stipendiranju učenika i studenata Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 
"za") donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o stipendiranju učenika i studenata Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD4.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja sanacije Trebež. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Detaljnog plana 
uređenja sanacije Trebež. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja sanacije Trebež u 
tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD5.)  

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika 
Grada Samobora. 
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Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da u ime predlagatelja da uvodno 
obrazloženje. 
 
 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za izbor i imenovanja 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Anica Vraneković i Ana Vlah. 
 

MAJA GRAČANIN - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o plaći i drugim 
pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 
"za" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o izmjenama Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika 
Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD6.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela Grada Samobora. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da u ime predlagatelja da uvodno 
obrazloženje. 
 

ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 
proveo:  

 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
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 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Anica Vraneković i Ana Vlah. 
 

MAJA GRAČANIN - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o ustroju i djelokrugu 
rada upravnih tijela Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o izmjenama Odluke o ustroju i djelokrugu rada upravnih tijela Grada Samobora u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD7. 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjeni Odluke o korištenju javnih površina i neizgrađenog građevinskog zemljišta u 
vlasništvu Grada Samobora  

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Ovom izmjenom mijenja se članak 20. stavak 2. gdje se briše 
zabrana mogućnosti postavljanja ugostiteljske terase, ukoliko se posluživanje hrane i pića 
obavlja prelazeći kolnik. Budući da nema potrebe da se to ne dozvoli, obavljanje takve 
djelatnosti, prelazeći kolnik ukoliko se koristi i ishodi sva potrebna dokumentacija koje su 
potrebne zakonom.  

Ujedno kroz ovu odluku prema uputama Ministarstva uprave koje je proslijedilo dopis 
prema jedinicama lokalne samouprave da se usklade opći akti sa Zakonom o financiranju 
političkih aktivnosti i izborne promidžbe, ujedno ćemo promijeniti tu odluku u članku 26. koji 
glasi: "Korištenje javne površine i neizgrađenog građevinskog zemljišta za postavljanje 
privremenih objekata, reklamnih i oglasnih predmeta, te za obavljanje djelatnosti može se dati 
bez naknade u sljedećim slučajevima: za humanitarnu, kulturnu, zabavnu, političku i slična 
događanja." Iz tog razloga iz članka 6. briše se riječ "političko", a visina naknade odredit će se 
posebnim pravilnikom o visini naknade za korištenje javnih površina i drugih nekretnina.  
 Predlažem Gradskom vijeću da po ovoj točki provede raspravu te istu usvoji. 

 
MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela: 
- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o korištenju javnih površina i neizgrađenog 
građevinskog zemljišta u vlasništvu Grada Samobora.  



14 
 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 
"za") donijelo sljedeću  
 

ODLUKU 
 

o izmjenama Odluke o korištenju javnih površina i neizgrađenog građevinskog zemljišta u 
vlasništvu Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD8.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
oslobađanju od plaćanja poreza na tvrtku ili naziv za 2015. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na tvrtku ili naziv za 2015. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o oslobađanju od plaćanja poreza na tvrtku ili naziv za 2015. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 Potpredsjednica Gradskog vijeća konstatira da je stigla vijećnica Irena Kapor, te 
je sada nazočan 21 vijećnik. 
 
 
 
AD9.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 
gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2015. godine. 
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Molim gđu Valentinu Horvat, pročelnicu Ureda gradonačelnika da u ime predlagatelja 
da uvodno obrazloženje. 
 

VALENTINA HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
MAJA GRAČANIN - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 
30.06.2015. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 
"za" i 2 "suzdržan") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
 Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 
30.06.2015. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
  

II. 
Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
 
 
AD10.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Polugodišnji 
izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2015. 
godine. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 
proveo:  

 
- Odbor za financije i proračun  

 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 
30.06.2015. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 
"za" i 2 "suzdržan") donijelo je sljedeći 
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POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2015. godine u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Polugodišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD11.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku javne nabave radova na 
rekonstrukciji Školske ulice u naselju Molvice. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 

proveo:  
 

- Odbor za financije i proračun  
 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko na javljač za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku javne nabave radova na 
rekonstrukciji Školske ulice u naselju Molvice. 

nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 
"za" i 1 "suzdržan") donijelo je sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Prihvaća se ponuda ponuditelja MB-TRANSGRADNJA d.o.o., Kralja Petra Svačića 

20, Krapina, OIB: 27920801942, broj 149/15 od 1.09.2015. godine u iznosu od 1.250.047,50 
kuna bez PDV-a, što s PDV-om u iznosu od 312.511,88 kuna ukupno iznosi 1.562.559,38 
kuna, te se odobrava sklapanje ugovora o javnoj nabavi za nabavu radova na 
REKONSTRUKCIJI ŠKOLSKE ULICE U NASELJU MOLVICE, nakon provedenog 
otvorenog postupka javne nabave male vrijednosti pod evidencijskim brojem 17-MV-15-11, 
koji je objavljen u Elektroničkom oglasniku javne nabave pod brojem 2015/S 002-0027861.  

Temeljem članka 75. stavka 3. točke a) Zakona o porezu na dodanu vrijednost 
(Narodne novine br. 73/13, 99/13, 148/13, 153/13, 143/14) za predmetne građevinske radove 
porezna obveza se prenosi na Naručitelja. 

II. 
Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis ugovora o javnoj nabavi iz 

točke I. ovog zaključka. 
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III. 
 Sredstva za nabavu iz toč. 1. ovog zaključka osigurana su u Razdjelu 006, Program 
Ceste, Kapitalni projekt Prometna infrastruktura, 421 (Rekonstrukcija nerazvrstanih cesta) iz 
Proračuna Grada Samobora za 2015. godinu. 
 
 
 
AD12.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na kč. br. 3066/2, k.o. Samobor. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 

proveo: 
  

- Odbor za statutarno-pravna pitanja  
 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra na kč. br. 3066/2, k.o. Samobor. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Utvrđuje se da je kč. br. 3066/2, livada u ulici Milana Bogdanovića, u pov. od 42 m2, 

upisana u zk. ul. 6531, k.o. Samobor, javno dobro - nerazvrstana cesta na upravljanju Grada 
Samobora, sukladno Zakonu o cestama (Narodne novine br. 84/11, 22/13, 54/13, 148/13 i 
92/14) i Odluci o nerazvrstanim cestama Grada Samobora (Službene vijesti Grada Samobora 
br. 4/14).  
 

II. 
Ukida se javno dobro - nerazvrstana cesta na upravljanju Grada Samobora kč. br. 

3066/2, livada u ulici Milana Bogdanovića, u površini od 42 m2, upisana u zk. ul. 6531, k.o. 
Samobor i upisuje u vlasništvo Grada Samobora temeljem članka 103. Zakona o cestama. 
 

III. 
Grad Samobor dozvoljava, da se bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja, u 

zemljišnim knjigama Općinskog suda u Novom Zagrebu, Stalne službe u Samoboru, 
Zemljišno - knjižnog odijela, na temelju ovog zaključka za kč. br. 3066/2, livada u ulici 
Milana Bogdanovića, u površini od 42 m2, zk. ul. 6531, k.o. Samobor izvrši ukidanje statusa 
javnog dobra - nerazvrstane ceste na upravljanju Grada Samobora i upiše vlasništvo Grada 
Samobora. 
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AD13.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na kč. br. 3783/5, k.o. Samobor. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za razvoj grada da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MAJA GRAČANIN - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 

proveo: 
  

- Odbor za statutarno-pravna pitanja  
 

te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na kč. br. 3783/5, k.o. 
Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Utvrđuje se da je kč. br. 3783/5, park, pov. 49 m2, zk. ul. 6873, k.o. Samobor, upisana 

kao javno dobro u općoj uporabi u vlasništvu Grada Samobora. 
 

II. 
Ukida se javno dobro u općoj uporabi u vlasništvu Grada Samobora kč. br. 3783/5, 

park, površine 49 m2, zk. ul. 6873, k.o. Samobor i upisuje u vlasništvo Grada Samobora jer u 
naravi ne predstavlja javno dobro u općoj uporabi. 
 

III. 
Grad Samobor dozvoljava, da se bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja, u 

zemljišnim knjigama Općinskog suda u Novom Zagrebu, Stalne službe u Samoboru, 
Zemljišno - knjižnog odijela, na temelju ovog zaključka izvrši ukidanje statusa javnog dobra u 
općoj uporabi u vlasništvu Grada Samobora za kč. br. 3783/5, park, površine 49 m2, upisane u 
zk. ul. 6873, k.o. Samobor i da se ista upiše u vlasništvo Grada Samobora. 
 
 
 
AD14.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 
o davanju suglasnosti i jamstva za zaduživanje trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 
refinanciranje kredita. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MAJA GRAČANIN - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o davanju jamstva za zaduživanje trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 
refinanciranje kredita. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (21 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o davanju suglasnosti i jamstva za zaduživanje trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 
refinanciranje kredita u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD15.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 
 Predsjednica Savjeta mladih želi nas upoznati s projektom u kojem sudjeluje Savjet 
mladih. 

Molim Rominu Galović, predsjednicu Savjeta mladih da uzme riječ. 
 

ROMINA GALOVIĆ - Imam jednu informaciju, odobren je europski projekt za 
mlade kojeg je nositelj Udruga Pozitiva Samobor, a provode ga i Savjet mladih i Grad 
Samobor. Radi se o projektu u kojem ne sudjeluje samo Republika Hrvatska, već Rumunjska, 
Francuska i Italija i on će se održati od 24. do 31.10.2015. godine ovdje u Samoboru, gdje će 
doći mladi iz te četiri zemlje. Budući da se radi o strukturiranom dijalogu mladih s lokalnom 
samoupravom potrebno nam je da se u projekt uključi osam donositelja odluka. To mogu biti 
gradski vijećnici ili članovi nadležnih upravnih odjela i slično. Ja ću sastaviti neke informacije 
i poslati ću Ani i gosp. Juri, pa da vam proslijede i da vidite ako ste zainteresirani pozvala bih 
vas da se uključite jer će nam vaša pomoć biti itekako potrebna. 

 
MAJA GRAČANIN - Ovim putem željela bih vas obavijestiti da će se svečana 

sjednica Gradskog vijeća povodom Dana Grada održati 17. listopada 2015. godine  te će svi 
vijećnici dobiti pozive. 

 
Da li se netko javlja za riječ? 
 
S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je 

iscrpljen, potpredsjednica Gradskog vijeća zaključuje 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 
 
 Dovršeno u 15.30 sati. 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA       POTPREDSJEDNICA 
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Maja Gračanin 


	REPUBLIKA  HRVATSKA
	ZAGREBAČKA ŽUPANIJA
	ZAPISNIK


